

Referat af Kursistsrådsmøde, 17.3. kl. 11.20-11.55 i lokale V126

(Se næste side..)

Pkt.	Emne	Ansvarlig
1.	Godkendelse af dagsorden Godkendt, med tilføjelse af at punktet om Ukraine flygtningene i S1 sættes på et kommende møde	Daniel
2.	Valg af mødeleder og referent Daniel er mødeleder, og Hanne er referent	Daniel
3.	Til stede: Daniel (Hfe), Victor (Hfe), Jakob (Hfe), Lucas (Hfe), Dan (Leder) Mette (Leder), Sabrina (Hfe), Sandra (Hfe), Maria (Hfe), Hanne (Lærer)	
4.	Opfølgning på sidste mødes punkt om kantinen Victor har talt med Rene, kantinelederen om, at kuristrådet gerne vil kommunikere med ham om kantinens udbud. Rene er positiv. Der er en kort snak om, at der ikke længere er tomater i sandwichene.	Victor
5.	Opfølgning på ændring af studieordensreglerne Der er enighed om de nye ændringer, så det bliver tydeligt, at f.eks. mobning på nettet kan medføre sanktioner i forhold til undervisningen. Der er ingen indvendinger.	Daniel
6.	Information om infoskærmernes indhold. Daniel informerer om, at kommunikationsafdelingen har meldt tilbage, om at "det er korrekt, at der ofte vises forskellige skærme på forskellige etager i S1 og V8. Det er helt med vilje, da vi ofte skal vise rigtig mange oplysninger og kun kan køre fire slides på hver skærm. Det er også korrekt, at nogle skærme kun vises i fx S1 eller V8. Vi prioriterer bl.a. i forhold til hvilke kursistgrupper, der bevæger sig i de to bygninger. Festerne henvender sig primært til kursister på 2-årig HF, som har deres faste base i V8. Derfor vil skærme omhandlende fester oftest kun blive vist i V8." Kursistrådet taler om, at det ville være rart at se opslagene på mitkvuc, men bliver enige om, at de vigtigste ting alligevel står på mitkvuc. Der opstår en diskussion, om hvorvidt alle er velkomne til festerne. Kursistrådet vil gerne have at alle kan komme til alle fester – undtagen f.eks. "afslutningsfest for HF2"	Daniel
7.	Etablering af udvalg om infoskærmernes indhold. Dan fortæller om, at det er vigtigt at ALLE skal føle sig velkomne.	Daniel/Dan (leder)

	<p>KVUC vil meget gerne have, der bliver gjort noget for, at der kommer flere til de sociale arrangementer. Og understreget at ALLE er velkomne.</p> <p>På HF2 bliver ting arrangeret ved, at der bliver prikket nogle kursister på skulderen. I stedet vil det være rigtig godt, hvis initiativet kommer nedefra. KVUC vil meget gerne bakke op om, at initiativet kommer nedefra.</p> <p>Dan vil meget gerne have etableret et fast festudvalg.</p> <p>Det store spørgsmål er, hvorfor folk ikke engagerer sig!</p> <p>Flere tror, at det skal være så nemt som muligt.</p> <p>I sidste uge var der brætspilturnering. Der kom 4 hold. Det var vildt hyggeligt.</p> <p>Dan vil meget gerne hjælpe med at finde lokaler.</p> <p>Dan spørger, hvordan sikrer KVUC sig, at der kommer nogen.</p> <p>Maria: Det er svært at se infoskærmene, fordi man går forbi. Måske går man forbi.</p> <p>Dan spørger, hvordan kursisterne vil have det med, hvis der blev holdt obligatoriske arrangementer uden for skoletiden. De fleste mener, at der vil skabe negativ stemning.</p> <p>Der er nok en frygt for, om man kender nogen, som kommer.</p> <p>Hanne forslår, at lærerne skal informere om, at der er arrangementer.</p> <p>Dan foreslog, at man kunne overveje at indføre et obligatorisk element "medborgerskab" på KVUC.</p>	
8.	<p>Forslag navn på cafeen i V127</p> <p>Punktet flyttes til næste gang.</p>	Hanne
9.	<p>Evt.</p> <p>Jakob spørger om, der er et rum på skolen til at meditere eller bede? Punktet sættes på næste gang.</p> <p>Mette fortæller, at der i eftermiddag kl. 14. V313 er møde om UMV – undervisningsmiljøvurderingen.</p>	Daniel
	<p>Mødet sluttede i god ro og orden kl. 12.00 Næste møde er 14.4.2023</p>	